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محمود کلهر
 کارشناس فوتبال  

گفـــت و گـــو 

 تیلور: باید بتوانم  
در سطح »یزدانی« باشم

ایسنا: دیوید تیلور از رقابت با حسن 
یزدانی سخن گفت و عنوان کرد از حضور او 
به عنوان رقیب خوشحال است. این قهرمان 
جهان و المپیک خودش را برای حضور در 
رقابت های جهانی بلگراد آماده می کند 
نبرد حساس  جایی که خیلی ها منتظر 
دیگری بین او و حسن یزدانی در وزن 
۸۶ کیلوگرم هستند. تیلور درباره حسن 
یزدانی اظهارکرد: یزدانی همیشه بهترین 
رقیب و کشتی گیر در بهترین تورنمنت ها 
در زندگی من بوده است. برای رسیدن 
به اوج و طلا باید بهترین ها را ببرید و من 
از اینکه چنین ورزشکاران و کشتی گیران 
با استعداد و توانمندی سر راه من هستند 
خیلی خوشحالم. وقتی خسته می شوید و 
شرایط برای شما سخت می شود اما وقتی 
به این افراد فکر می کنید انگیزه می گیرید. 
او هم مثل من خیلی انگیزه دارد و تلاش 
می کند. در المپیک توکیو می خواست 
اولین کشتی گیر ایرانی شود که دو طلای 
المپیک کسب می کند، مطمئن هستم در 
بلگراد نیز با ۱۰۰ درصد توان ظاهر می شود 
و باید من بتوانم در همان سطح او باشم. 
قطعا مبارزه ما در بلگراد هم خیلی نزدیک 
و حساس خواهد شد. من در کشتی به هر 
چی که رسیدم او هم رسیده است و من 
مجبورم برای رقابت با او در بهترین شرایط 

خودم باشم. 

تیم استقلال در اولین دیدار فصل جدید 
لیگ برتر مقابل تیم سپاهان در ورزشگاه 
آزادی تن به شکست داد. سعید مراغه چیان، 
پیشکسوت استقلال در این خصوص صحبت 

کرد. 
  درباره شکست استقلال مقابل 

سپاهان چه نظری دارید؟
 استقلال بازی مالکانه ای انجام داد و نشان 
داد برخلاف کادرفنی گذشته بازی مالکانه را 
بیشتر می پسندد، اما بی دقتی در پاس کاری و 
حفظ توپ باعث شد که در خط دفاع استقلال 
شکاف ایجاد شود و ۲ گل دریافت کنیم.  نبض 
بازی تا پایان نیمه اول در دست استقلال بود. 
استقلالی ها در این بازی هماهنگ کار نکردند 
و نبود چند بازیکن دیگر در ترکیب باعث شد 
ضعف این موضوع بیشتر به چشم بخورد. نیمه 
دوم خط دفاع استقلال متزلزل عمل کرد تا 
جایی که سپاهان می توانست حتی گل سوم را 

هم به ثمر برساند. 
  نظر شما درباره عملکرد »ساپینتو« 

چیست؟
 استقلال نفرات خوبی دارد و باید به 
ساپینتو هم زمان بدهیم تا تیم را هماهنگ 
کند. در این بازی داوری بازهم به ضرر ما پیش 
رفت و یک پنالتی مسلم را برای استقلال 
نگرفتند. مدیران به جای خرید ۲ بازیکن 
باید وریا غفوری و دانشگر را حفظ می کردند. 
دلیل خط خوردن آمانوف در این بازی چه 
بود؟ آمانوف می توانست مقابل سپاهان بازی 
را به نفع استقلال تغییر دهد. در مجموع در 
یارگیری و پوشش ها ضعف جدی داشتیم و 
بازیکنان به سختی یکدیگر را پیدا می کردند. 
با رسیدن رضایی، قائدی و محبی قطعا شرایط 

استقلال تغییر خواهد کرد. 
  تماشاگران هم از تماشای دیدار اول 

محروم بودند!
 این کار سازمان لیگ باعث شد تا استقلال 
متضرر شود و در کنار اشتباهات داوری 
لطمه بدی بخورد. بازیکنان و کادرفنی روی 
تماشاگران حساب ویژه باز کرده بودند و 
می خواستند با حمایت هواداران روحیه 
بگیرند، اما نگذاشتند. هزاران هواداری که 
برای این بازی انتظار می کشیدند را محروم 

کردند.  

خارج ازمستطیل سبز

 سعید مراغه چیان: 
 نبود 

 هواداران 
به ضرر استقلال شد! 

خبــــــر
نارضایتی »مولر« باوجود 

پیروزی »بایرن«
 کاپیتان بایرن مونیخ باوجود پیروزی در 
هفته دوم بوندسلیگا از نمایش تیمش راضی 
نیست. بایرن مونیخ در هفته دوم رقابت های 
بوندسلیگا از وولفسبورگ پذیرایی کرد و 
توانست با دو گل به پیروزی برسد. توماس 
مولر که زننده یکی از گل های بایرن در این 
بازی بود از نمایش تیمش باوجود پیروزی 
راضی نیست. این بازیکن باتجربه بعداز 
بازی گفت: در این بازی نتوانستیم بسیار 
خوب ظاهر شویم. به پیروزی دست پیدا 
کردیم اما این عملکرد ایده آل ما نبود. او 
ادامه داد: در ۱۰ دقیقه ابتدایی بازی اذیت 
شدیم. وولفسبورگ با ارسال توپ های بلند 
ما را اذیت کرد و به خوبی خود را از فشار 
خارج کرد. برای گلزنی اذیت شدیم. ما در 
این بازی به پیروزی دست پیدا کردیم اما 
می توانستیم بسیار بهتر از این ظاهر شویم. 
می توانستیم حداقل یک یا دو گل دیگر به 

ثمر برسانیم، اما بدشانس بودیم. 

بازی اول همیشه چنگی به دل نمی زند 

»آندره آ  شکایت  پرونده  رای  گذشته  روزهای  در 
 CAS استراماچونی« از باشگاه استقلال تهران در دادگاه
اعلام شد. باشگاه تهرانی براساس این رای به پرداخت ۱.3 
میلیون یورو جریمه محکوم شد که با توجه به قیمت ارز 
نزدیک به 4۰ میلیارد تومان می شود. باشگاه استقلال تهران 
در حالی باید این جریمه سنگین را بپردازد که مدیریت آن 
پس از امیرحسین فتحی، مدیری که استراماچونی را انتخاب 
کرده بود ابتدا به اسماعیل خلیل زاده، احمد سعادتمند، احمد 
مددی و سپس مصطفی آجورلو رسیده است. امید روانخواه، 
بازیکن اسبق استقلال مدعی شد: باشگاه بدون در نظرگرفتن 

جریمه ای که ابلاغ شده پس از جدایی سرمربی ایتالیایی رقم 
مدنظر او را در حساب باشگاه داشته، اما این بدهی آن زمان 
پرداخت نشده است. روانخواه گفت: »شما ببینید وقتی در 
فدراسیون فوتبال ما آن طور قرارداد نوشته می شود بعد 
نمی توانیم از قراردادمان محافظت کنیم. در باشگاه بزرگی 
مانند استقلال من آن موقع با باشگاه همکاری می کردم و 
می دانستم پولش وجود دارد، می توانستند پولش را بدهند. ما 
می توانستیم دو سال از استراماچونی استفاده کنیم و این رقم 
قراردادش را هم پرداخت کنیم، اما او بالاخره می رفت و باید 

پولش را بابت کاری که انجام نداده پرداخت کنیم.«

  چرا استراماچونی جدا شد؟
آندره آ استراماچونی، سرمربی تیم استقلال تهران در 
لیگ نوزدهم هدایت این تیم را پذیرفت و پیش از آخرین 
مسابقه نیم فصل برابر پیکان تهران با انتشار متنی از سمتش 
کناره گیری کرد. این سرمربی به دلیل عدم دریافت سه ماه 
دستمزدش دست به چنین اقدامی زد. او طبق قوانین فیفا 
قرارداد دو ساله اش را فسخ کرد و به کشورش بازگشت. او 
طی بیانیه ای استعفای خود را به صورت رسمی اعلام کرد: 
»من به همراه دستیارانم طبق قوانین فیفا به صورت یکطرفه 
قراردادمان را فسخ می کنیم. از همه بازیکنان تشکر می کنم 
به خاطر عملکرد خوب و حرفه ای آنها که اجازه دادند به 
صدرجدول برسیم و من از هواداران شگفت انگیز استقلال 
تشکر می کنم، غمگینم از اینکه مجبور به استعفا شده ام. 

امیدوارم روزی دوباره در کنار شما باشم.«

 امید  روانخواه:

پول بود، ولی به »استرا« پرداخت نکردند!

                  درگیری
دیدار جذاب  چلسی و تاتنهام جنجال های 
زیادی داشت. آنتونیو کونته سرمربی تاتنهام با 
توخل سرمربی چلسی در دو مرحله وارد درگیری 
فیزیکی شد. این جنجال آفرینی دو مربی تداوم 

دارد. 

            دیدار   
 سیاوش یزدانی مدافع استقلال پس از جلسه با 
مدیرعامل این باشگاه به زودی در تمرینات آبی پوشان 
شرکت خواهد کرد. در این دیدار، آجورلو از بازگشت 
یزدانی ابراز خوشحالی کرد و یزدانی هم از انگیزه زیاد 

خود برای حضور در استقلال گفت.  

                              امید 
پس از عملکرد ناامیدکننده دفاعی پرسپولیس 
در لیگ بیست ویکم، یحیی گل محمدی امید زیادی 
به پورعلی گنجی دارد تا او خط دفاعی را رهبری 
کند. مرتضی پورعلی گنجی آماده اولین بازی خود با 

پیراهن پرسپولیس است.
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 فوتبـــال داخلـــی 
  فارس: اعضای کارگروه حق پخش تلویزیونی فوتبال 
طی احکامی از سوی میرشاد ماجدی، سرپرست فدراسیون 
منصوب شدند. براساس احکام صادره مصطفی آجورلو، 
عباس الیاسی، رضا درویش، محمدرضا ساکت، حمیدرضا 
گرشاسبی، ایزد سیف ا...پور و صادق درودگر به عنوان اعضای 
کارگروه حق پخش تلویزیونی فوتبال انتخاب و معرفی شدند. 
در بخشی از این احکام آمده: امید است با اتکال به خداوند 
متعال و تشریک مساعی با اعضای کمیته نسبت به استیفای 
پراهمیت ترین موضوع فوتبال در شرایط امروز )حق پخش 

زنده تلویزیونی فوتبال( اقدامات لازم را مبذول فرمایید. 
  ایسنا: برد سپاهان مقابل استقلال، باعث تمجید مربی 
و کادرفنی  سپاهان از بازیکنان این تیم شد. نیمکت و کادر 
مربی گری صاحبنام سپاهانی ها وزنه این تیم است که با 
تجربه طولانی  مدتشان می توانند عملکردی درخشان را در 
کارنامه خود ثبت کنند. برخی کارشناسان و پیشکسوتان 
معتقد هستند که جای خالی یک مربی ایرانی در کادرفنی 
سپاهان دیده می شود و نیاز است که یک مربی بومی در کنار 
این مربیان با سابقه حضور داشته باشد تا تجربه پرتغالی ها به 
کمک مربیان ایرانی بیاید و دستاورد مناسبی برای فوتبال 
ایران باشد، اما در این خصوص »مورایس« کمی تردید دارد و 
در گذشته تجربه خوبی از انتخاب مربی بومی کشور صاحب 
تیم ندارد. او در کره جنوبی یک مربی اهل این کشور را در 
کنار خود داشت. مورایس در این خصوص می گوید: ابتدا 
باید وضعیت جامعه و نظر هواداران را بسنجم. مهم انتخاب 
مربی است که رهبری تیم را در کنار آنها به عهده بگیرد. او 
افزود: پیش از انتخاب مربی باید طرز فکر آن مربی را بشناسم 
و به فراتر از یک مترجم نیاز دارم، چون مسئولیت سنگینی 
خواهد بود و توقعات بالاست. ممکن است مربی ایده های مرا 

نخواهد دنبال کند. 

   ژوزه مورینیو، سرمربی رم ایتالیا از کسب اولین 3 امتیاز 
فصل ابراز رضایت کرد و عملکرد بازیکنان جدید تیمش را ستود. 
به گزارش فوتبال ایتالیا، جالوروسی فصل جدید را با سه امتیاز و 
یک کلین شیت آغاز کرد. تنها گل برایان کریستانته در استادیوم 
آرچی کافی بود تا رم 3 امتیاز اولین دیدار فصل را به دست بیاورد. 
نیکولوزانیولو و پائولودیبالا موقعیت های خوبی برای گلزنی 
داشتند و جورجینیوواینالدوم نیز یک توپ را وارد دروازه حریف 
کرد، اما آفساید اعلام شد. ژوزه.مورینیو بعداز این دیدار گفت: 
من همه چیز این بازی را دوست داشتم. قطعا اگر 3 بر صفر یا 
4 بر صفر پیروز می شدم خوشحال تر بودم، اما تیمی را دیدم که 
گل زد و موقعیت های خوبی داشت ولی آن بلوغ کافی را نداشت 
که موقعیت های خودش را تبدیل به گل کند. وقتی سه یا چهار 
فرصت را از دست می دهید سرنوشت بازی به بدی ختم می شود و 
گل می خورید ولی خوشبختانه در این دیدار از نظر دفاعی شرایط 
خوبی داشتیم. دیبالا و زانیولو می توانستند هر کدام چند گل 
بزنند، اما نمی توانم بگویم که بازی فوق العاده ای نداشتند. مورینیو 
با بیرون آوردن تامی آبراهام روی دفاع و ضدحمله در نیمه دوم 
تمرکز کرد. وی افزود: بازیکنانی به زمین آوردم که گلزن نبودند 
و تلاش می کردند بازی را کنترل کنند. اگر از من بپرسید، آیا 
ترجیح می دهم مهاجمانی هم سطح مهاجمان فعلی داشته باشم 
یا خیر می گویم بله این کاری است که منچسترسیتی، لیورپول 
و چند باشگاه ایتالیایی می توانند انجام دهند. 
بلوتی بازیکن آزاد است و چندین روز پیش 
پیشنهاد ولوز و گالاتاسرای را رد کرده است 
و مدنظر رم قرار گرفته است. به نظر می رسد 
این بازیکن نیز به زودی به جمع جالوروسی 
ملحق شود و پیراهن این تیم را برای فصل 

به تن خواهد کرد.

 بیــن المــلل

 ایستادن در رتبه چهارمی مسابقات همبستگی کشورهای اسلامی

ناکام  مثل »احسان حدادی«!

آرمان ملی: احسان حدادی سال هاست اردوهایی با هزینه های 
سنگین در خارج از کشور برگزار می کند، اما در همه این سال ها 
ناکام بوده است. وی در مسابقات همبستگی کشورهای اسلامی 

نیز در هتلی جداگانه اسکان داده شد، اما بازهم ناکام ماند.  
  ناکام در ثبت ورودی جهانی

اگرچه آمریکایی ها برای ورزشکاران کشورمان در مسابقات 
قهرمانی جهان ویزا صادر نکردند، اما باید گفت که حدادی با 
نامه نگاری با فدراسیون جهانی سهمیه حضور در این مسابقات 
را به دست آورد! رقابت های دوومیدانی قهرمانی جهان ۲۰۲۲ از 
۲4 تیرماه تا ۲ مردادماه به میزبانی آمریکا برگزار شد و احسان 
حدادی قهرمان پرتاب دیسک آسیا موفق نشد ورودی این 
مسابقات را ثبت کند. رکورد ورودی قهرمانی جهان در ماده 
پرتاب دیسک ۶۵ متر بود که احسان حدادی بعداز سه سال 
به تازگی رکورد ۶۱.۱۱ متر را ثبت کرد که با ورودی جهانی 
فاصله زیادی داشت. از طرف دیگر با پایان زمان کسب ورودی این 
مسابقات از طریق ثبت حدنصاب های تعیین شده، فدراسیون 
جهانی رنکینگ خود را به روز کرد و حدادی از طریق رنکینگ 
هم نتوانست راهی قهرمانی جهان شود. او در جایگاه 33 رنکینگ 
جهانی برای این مسابقات قرار گرفت در حالی که تا رنکینگ 3۲ 

جواز حضور در مسابقات آمریکا را کسب کردند.  
  ماجرای هتل 

در بازی های همبستگی کشورهای اسلامی با اینکه ورزشکاران 
در دهکده بازی ها اسکان داده شدند، اما احسان حدادی در 
دهکده مستقر نشد و در هتلی خارج از دهکده اقامت دارد. از 
طرفی حسین توکلی هم همراه این ورزشکار اعزام شده که همراه 
با حدادی در هتلی بیرون از دهکده حضور دارد. البته حدادی 

عملکرد ضعیفی داشت و پنجم شد. علی رضایی، دبیر فدراسیون 
دوومیدانی در گفت وگو با »ایسنا« به اقامت حدادی خارج از 
دهکده اشاره و بیان کرد: ماساژور آقای حدادی یکی دو روز قبل 
از اعزام کرونای شدید گرفت. هرچند تست آقای حدادی منفی 
بود، اما چون احتمال ناقل بودنش وجود داشت، تصمیم گرفتیم او 
را جدا از سایر ورزشکاران اسکان بدهیم. البته به تمام ورزشکاران 
تیم مان گفته بودیم که هر کدام در کمپ اذیت می شوند و راحت 
نیستند برایشان هتل می گیریم اما شرایط  شان در کمپ بهتر بود 
چون هتل ناهار و شام نمی دانند و باید از بیرون سفارش بدهند. 
از طرفی محل هتل هم با پیست تمرین و مسابقات فاصله داشت 
و باید ماشین می گرفتند. او در واکنش به اینکه وقتی تست منفی 
بوده است، اسکان بیرون از دهکده به مثابه درنظرگرفتن امتیاز 
ویژه برای حدادی است، بیان کرد: این امتیاز را به همه داده 
بودیم اما شرایط خود کمپ از اینجا بهتر بود. خودمان هم بیرون 
از کمپ بودیم که خیلی سخت تر بود. هتل هیچ برتری نسبت 
به کمپ نداشت. رضایی در مورد دلیل اعزام حسین توکلی به 
قونیه افزود: ماساژور آقای حدادی که خیلی زحمت کشید این 
مدت کرونا گرفت. آقای توکلی هم چند سالی است در بحث 
بدنسازی با آقای حدادی کار می کند. نیاز بود یک نفر کنارش 
باشد و در تمرینانی که اینجا دارد و همچین مسائل روحی و روانی  
که احیانا پیش می آید، کمکش کند. به همین دلیل با توجه به 
قراردادی که از یکسال پیش با آقای توکلی داریم او را به جای آقای 
منتظری انتخاب کردیم و آمد. او درباره هزینه های اعزام و اسکان 
حدادی، گفت: غیر از آقای توکلی و حدادی ما تقریبا سه مربی 
دیگر را همراهمان آورده بودیم که با مجوز شورای برون مرزی و 
هزینه های فدراسیون اسکان دادیم. دبیر فدراسیون دوومیدانی 

در پاسخ به این سوال که چرا بنا بر اعزام ماساژور احسان حدادی 
بوده، اما کسانی که مدال گرفتند،  ماساژور نداشتند، اظهارکرد: 
آنها هم در ایران ماساژور داشتند. شرایط آقای حدادی با سایر 
ورزشکاران فرق می کند. او در واکنش به اینکه چرا با وجود افت 
احسان حدادی همچون گذشته برایش هزینه می شود و امکانات 
ویژه در نظر گرفته می شود، افزود: تمام هزینه هایی که برای آقای 
حدادی شده است در حد اردوهای داخلی است. اسناد و مدارک 
آن هم موجود است. رضایی با بیان اینکه نه تنها فدراسیون بلکه 
خود احسان از عملکردش رضایت ندارد، تاکیدکرد: بهتراست 
صحبت های آقای حدادی را هم در این مورد بشنویم. اگر آقای 
حدادی رکورد ۶۱.۱۱ متری که ایران انداخت را تکرار می کرد، 
قطعا مدال می گرفت اما متاسفانه به آن عدد نرسید. این اظهارات 
در حالی مطرح شده که تصاویری در شبکه های اجتماعی منتشر 
شده که احسان حدادی در محل برگزاری مسابقات با سایر 
ورزشکاران دیدار داشته و برای صرف غذا با آنها دور یک میز 

نشسته است. 
  زمین کج !

در رقابت های پرتاب دیسک بازی های کشورهای اسلامی 
در قونیه ترکیه احسان حدادی، پرتابگر کشورمان با پرتاب 
۵۹.4۶ متر در جایگاه چهارم دست یافت و از کسب مدال بازماند. 
حدادی البته بازهم بهانه های واهی آورده و در این خصوص گفت: 
متأسفانه عملکرد خوبی نداشتم. بدنم آماده بود و فکر می کردم 
بهتر پرتاب می کنم، اما به خاطر بادی که می آمد اصلا نتوانستم 
درست پرتاب کنم و دیسک برمی گشت البته این باد برای بچه ها 
خوب بود، چون اکثرا رکوردهایشان را زدند! او با بیان اینکه 
مسابقه دادن در استادیوم با محل برگزاری مسابقات دوومیدانی 
در قونیه متفاوت است، بیان کرد: امیدوارم سال بعد در استادیوم 
بازی های آسیایی رقابت خوبی با این دوستان داشته باشم. حریف 
قطری که قهرمان شد رکورد خودش را زد و پرتابگر کویتی هم 
چنین عملکردی داشت. مسابقه برد و باخت دارد و برای من 
اینطور رقم خورد. متأسفانه اینجا استادیوم دوومیدانی نیست 
و نمی توانیم بگوییم رکوردهایی که اینجا زده می شود حتما در 
استادیوم هم تکرار می شود. حدادی ادامه داد: اینجا فضا باز است 
و کاملا مشخص است که با استادیوم های دوومیدانی تفاوت دارد 
و کناره های استادیوم بالا نیست. به هرحال این شرایط برای 
یکسری از رشته ها خوب و برای یکسری بد است اما باید بگویم 
سطح مسابقات بالا بوده و کشورها در این رشته کار زیادی انجام 
داده اند. احسان حدادی درباره انتظاراتی که از او وجود دارد، 
گفت: انتظارات به حق است چون من مدال المپیک دارم! خودم 
هم انتظار بیشتری داشتم اما وقتی از در هتل بیرون آمدیم من 
گفتم که با این باد کارم سخت تر است. در این شرایط پرتابگر 
هرچقدر آماتور باشد راحت تر پرتاب می کند اما شاید من هم 

می توانستم بهتر از این وضعیت استفاده کنم. 

 محسن بنگر: 

 نقطه قوت پرسپولیس دروازه بان و خط دفاع است
مدافع سال های نه چندان دور باشگاه پرسپولیس به بازی 
هفته اول این تیم در لیگ برتر و همچنین موارد مختلف دیگری 

واکنش نشان داد. 
  دیدار هفته اول 

محسن بنگر در خصوص دیدار پرسپولیس در هفته اول 
لیگ برتر مقابل ذوب آهن و عملکرد سرخپوشان در این بازی 
اظهارداشت: به نظر من پرسپولیس در بازی اول بد بازی نکرد هر 
چند که در لیگ ایران باید دو سه هفته بگذرد تا تیم ها شرایط 
خود را به دست بیاورند. پرسپولیس با هدف بازی کرد و بازی را 
روی زمین برده بود. در این بازی بازیکنان موقعیت هایی داشتند 

اما از آن استفاده نکردند. 
  عملکرد خط حمله 

وی درباره عملکرد خط حمله پرسپولیس و انتقادهایی که 
به مهاجمان شده، افزود: نفر اول خط حمله پرسپولیس مهدی 
عبدی است که در یکی دو فصل اخیر گل های مهم و خوبی برای 

پرسپولیس به ثمر رسانده، اما به دلیل انتقادهای زیادی که از 
او شده فشار زیادی به این بازیکن وارد کرده است. پرسپولیس 
مهاجمان خوبی دارد، اما فشارها باعث شده تا تمرکز آنها از 
دست برود. مهاجم خارجی جدید که آمده به نظر من بازیکن 
خوبی است و در کنار مهدی عبدی می تواند عملکرد خوبی 
داشته باشد. مهدی عبدی مهاجم خوبی است اما در بازی با 
ذوب آهن فقط یک موقعیت به دست آورد که از آن استفاده 
نکرد. تیم پرسپولیس باید در هر بازی بیشتر از پنج موقعیت 
گل به دست بیاورد. بنگر در پاسخ به اینکه از نظر شما نقطه قوت 
پرسپولیس کدام خط است، تصریح کرد: به نظر من نقطه قوت 
پرسپولیس خط دروازه و خط دفاع است چرا که با حضور علیرضا 
بیرانوند شاهد این هستیم که پرسپولیس کمتر گل می خورد. 
تیمی که می خواهد قهرمان شود نباید زیاد گل بخورد. فصل 
گذشته دیدید که استقلال با همین کم گل خوردن توانست 

قهرمان ایران شود و این مساله بسیار مهم است. 

  در کادرفنی 
پیشکسوت پرسپولیس درباره تغییراتی که در کادرفنی این تیم 
صورت گرفته و مربیان خارجی که به سرخپوشان اضافه شده اند، 
خاطرنشان کرد: مطمئنا یحیی گل محمدی این مربیان را با 
شناخت انتخاب کرده و آنها می توانند در پرسپولیس موفق باشند. 
خوبی ماجرا اینجاست که یحیی گل محمدی به عنوان نفر اول 
کادرفنی بالای سر تیم است. به نظر من پرسپولیس باید در پنج 
هفته اول فاصله خوبی با تیم ها بگیرد. مربیان خارجی هم زمان 
لازم دارند تا با فوتبال ما آشنا شوند. دیدید ساپینتو در استقلال 
خیلی به شرایط آگاه نبود اما در پرسپولیس، نفر کادرفنی ایرانی 
است و او شرایط را خیلی خوب می شناسد. در پرسپولیس مربیانی 
مثل یحیی گل محمدی و کریم باقری حضور دارند و این موضوع 

باعث می شود تا شرایط پرسپولیس با سایر تیم ها متفاوت باشد.
  خارجی های لیگ برتر 

وی در مورد حضور مربیان و بازیکنان خارجی و همین طور 
هزینه هایی که تیم ها انجام دادند، اظهارکرد: برخلاف برخی ها من 
معتقدم اینکه باشگاه ها هزینه کردند اتفاقات خوبی است و این 
مساله باعث می شود تا ما لیگ خوبی داشته باشیم و به نظرم لیگ 

امسال یکی از قشنگ ترین لیگ های ایران خواهد بود.  

هفته اول لیگ برتر در فصل جدید برگزار شد. در این هفته 
شاهد نتایج بعضا جالبی بودیم اینکه استقلال بعداز 3۰ 
دیدار تن به شکست داد و مقابل سپاهان باخت! تیم فوتبال 
پرسپولیس هم مقابل تیم ذوب آهن اصفهان به تساوی رسید. 
بازی اول همیشه چنگی به دل نمی زند و ناهماهنگی زیادی 
در بین بازیکنان پرسپولیس وجود داشت. البته این موضوع 
طبیعی است چون طول می کشد بازیکنان جدید خودشان 
را با شرایط تیم وفق بدهند. پرسپولیس در نیمه دوم به مراتب 
بهتر از ذوب آهن بود و می توانست به گل برسد، اما این اتفاق 
رخ نداد. سرخپوشان همچنان در جناحین و ارسال ها مشکل 
دارند. از طرفی ذوب آهن همیشه بسته و فشرده بازی می کند 
و فضا به حریف خود نمی دهد و همین موضوع کار را برای 
سرخپوشان سخت کرد. مشکل پرسپولیس در نیمه اول این 
بود که بازیکنان به خوبی توپ را به گردش نمی آوردند، اما در 
نیمه دوم انتقال توپ از دفاع به حمله به خوبی صورت گرفت. 
البته پاس های کلیدی و عمقی به مهاجمان کمتر داده شد و 
آنها اسیر مدافعان ذوب آهن شده بودند و روز کم فروغی را در 
بازی داشتند. درباره پاس ندادن برخی از بازیکنان به یکدیگر 
باید گفت ناهماهنگی در بازی اول وجود داشت و بازیکنان طول 
می کشد تا به شرایط ایده آل خود برسند. تیم ذوب آهن هم در 
زمین خودش بازی می کرد و کار را برای سرخپوشان سخت 
کرده بود. پرسپولیس باید یک مهاجم قدبلند داشته باشد تا در 
کنار عبدی بتواند ضربات سر را بزند و از توپ های بلند استفاده 
کند. لوکادیا، مهاجم هلندی سوابق خوبی دارد، اما باید دید به 
درد پرسپولیس می خورد و می تواند خود را با شرایط این تیم 

وفق بدهد یا نه!

سال  پنجم
شماره   1346


